
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 13
Nová Ulice

Č. 12 / 2024 10. 12. 2024 / 12:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Kuchař Jaroslav, Hambálková Andrea, PhDr. Procházková Libičková Jana, Mgr.
Krystýn Luděk, Götzová Alena, Mareček Bedřich, Sýkora Vojtěch

Omluveni: Klásek Vladimír

Neomluveni: Bc. Balcárek Jan, Sojka Pavel

Hosté: MPO Kovlčík Jiří

Z celkového počtu 10 členů se zúčastnilo 7, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Program schůze schválen všemi přítomnými hlsy,

Komise souhlasí
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupce PČR vysvětlil, že v současné době je jejich hlavní úkol zajistit klidný průběh vánočních trhů.
MPO spolupracuje na zajištění klidu v předvánočním období a řeší problémy s parkováním.

3 Vystoupení hostů
Na schůzi se nedostavili hosté z řad veřejnosti.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 7/2024 ze dne 09. 07. 2024: Přístřešek na tramvajové zastávce Nová ulice. - Předáno
Zápis č. 8/2024 ze dne 13. 08. 2024: Opravy chodníků - Před uzavřením
Zápis č. 9/2024 ze dne 10. 09. 2024: Požadavky. - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 08. 10. 2024: Likvidace ostružinových keřů na I.P.Pavlova. - V realizaci
Zápis č. 10/2024 ze dne 08. 10. 2024: Zpracování projektové dokumentace  na chodník mezi ulicemi Hraniční a
Čajkovského - Předáno
Zápis č. 10/2024 ze dne 08. 10. 2024: Pojezdový chodník - Před uzavřením
Zápis č. 10/2024 ze dne 08. 10. 2024: Mošnerova ulice - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Keře u chodníku I.P.Pavlova.
Keře u chodníku I.P.Pavlova byly odstraneny a budou nahrazeny pouze travnatým porostem.

5.2 Chodník ul. Čajkovského
Chodník vedoucí z ul.Hraniční  na  ul. Čajkovského - Byl zpracován návrh investiční akce a vložen do
dlouhodobého investičního plánu města.



5.3 Vjezd do lékárny na ul. Čajkovského.
Vjezd do lékárny na ul. Čajkovského - problém bude řešen žádostí o zpracování projektu a zřazení do investic v
roce 2025, jelikož tato akce nejde realizovat jako oprava.

5.4 Využití sloupů pro reklamu,
P.Mareček žádá o vyjádření KMČ k jeho žádosti o pronájem tří stožárů na ulici Čajkovského. Prrostor mezi
sloupy by byl využit jako reklamní plocha pro firmu Belefi-esport

Usnesení:
Komise souhlasí s umístěním reklamy.

Komise souhlasí
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Využití sloupů pro reklamu,

Pan Mareček žádá o vyjádření KMČ k jeho žádosti o pronájem tří stožárů na ulici Čajkovského, které by byly
využity jako reklamní plocha pro firmu Belefi-esport. Práce s mládeží.
Komise podpořila jeho žádost. 

8 Obecné informace
Příští schůze KMČ proběhne 14.1.2025 v oběktu Jalta, klub důchodců v 17.30. jako obvykle.
Komise přeje všem obyvatelům místní časti 13 štastné a veselé vánoce, klid, pohodu a hlavně pevné zdraví.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2024

Datum schválení zápisu: 17. 12. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Kuchař Jaroslav

Zapsal/a:
Ing. Kuchař Jaroslav

Ověřil/a:
PhDr. Procházková Libičková Jana


